

Expression of Interest (EOI) Guidelines

Kindly follow the guidelines below to ensure that the "Expression of Interest form" is correctly entered:

- 1. If you wish to apply for admission in First Assalam school, then please click on the "Expression of Interest" button on school website www.firstassalam.sch.qa.
- "Expression of Interest" is the first step to apply for admission in First Assalam school.
- 3. Once the Expression of Interest form is submitted, admissions team member will call the applicant's parent/guardian to verify the details.
- 4. Admissions team member will try reaching out thrice on the contact number provided in the "Expression of Interest" form. If the parent/ guardian is unreachable the form will be "Rejected"
- 5. All details entered in the "Expression of Interest" form should be entered accurately.
- 6. Name and Date of Birth for applicant and parent/guardian should be filled as per the QID.
- 7. If the details filled in the "Expression of Interest form are incorrect, and the parent/ guardian is unreachable to verify then the form will be Rejected.
- 8. If the Expression of Interest form was submitted already, please enter applicant's QID number on the Expression of Interest form to check the status of the submitted form.
- 9. Expression of Interest applications will be processed on first come first serve basis subject to seat availability and applicant eligibility criteria as per school's admission policy
- 10. All Rejected applications will finally be informed through SMS service.
- 11. Expression of Interest form should only be filled in English language.

Note: Please read the guidelines above before you fill the EOI form to ensure that your application of interest is received and approved by FAS admissions staff. EOI form application does not guarantee admission for your child.

إرشادات التعبير عن الاهتمام (EOI):

يرجى اتباع الإرشادات أدناه للتأكد من إدخال "نموذج التعبير عن الاهتمام" بشكل صحيح:

- 1. إذا كنت ترغب في التقدم للقبول في مدرسة السلم الأولى ، فيرجى النقر فوق الزر "التعبير عن الاهتمام" على موقع المدرسة www.firstassalam.sch.ga.
 - 2. "التعبير عن الاهتمام" هو الخطوة الأولى لتقديم طلب القبول في مدرسة السلم الاولى.
- 3. بمجرد تقديم نموذج التعبير عن الاهتمام، سيتصل عضو فريق القبول بوالد / الوصبي المقدم الطلب للتحقق من التفاصيل.
 - 4. سيحاول أحد أعضاء فريق القبول التواصل ثلاث مرات على رقم الاتصال المقدم في نموذج "التعبير عن الاهتمام". إذا تعذر الوصول إلى الوالد / الوصى، يتم "رفض" النموذج
 - 5. يجب إدخال جميع التفاصيل التي تم إدخالها في نموذج "التعبير عن الاهتمام" بدقة.
 - 6. يجب ملء اسم وتاريخ ميلاد مقدم الطلب والوالد / الوصبي وفقا للبطاقة الشخصية.
 - 7. إذا كانت التفاصيل التي تم تعبئتها في "نموذج التعبير عن الاهتمام" غير صحيحة ، ولا يمكن الوصول إلى
 الوالد / الوصي للتحقق ، يتم رفض النموذج.
 - 8. إذا تم تقديم نموذج إبداء الاهتمام بالفعل، يرجى إدخال رقم البطاقة الشخصية لمقدم الطلب في نموذج إبداء الاهتمام للتحقق من حالة النموذج المقدم.
- 9. سنتم معالجة طلبات التعبير عن الاهتمام على أساس من يأتي أو لا يخدم أو لا وفقا لتوافر المقاعد ومعايير أهلية مقدم الطلب وفقا لسياسة القبول في المدرسة
 - 10. سيتم الإبلاغ جميع الطلبات المرفوضة أخيرا من خلال خدمة الرسائل القصيرة.
 - 11. يجب ملء نموذج التعبير عن الاهتمام باللغة الإنجليزية فقط.

ملاحظة: يرجى قراءة الإرشادات أعلاه قبل ملء نموذج EOI لضمان استلام طلب الاهتمام الخاص بك والموافقة عليه من قبل موظفي القبول في مدرسة السلم الاولى. لا يضمن نموذج الطلب قبول طفلك في المدرسة.